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BRM.0012.4.2011.4 
Protokół nr 4/2012 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
wraz z Komisją Przestrzegania Prawa i porządku Publicznego 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 20 kwietnia 2012 roku 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 12.00 
Godzina zakończenia obrad: -----  
 
Miejsce spotkania: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich  
+ wizytacja na terenie miasta   
 
W komisji udział wzięli: 
  
Członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska  
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
1. Jadwiga Dziewa   Przewodnicząca Komisji 
2. Stanisław Susz   Zastępca Przewodniczącej 
3. Grażyna Sobór    Sekretarz Komisji 
4. Krzysztof Gnach    Członek 
5. Jolanta Mitręga   Członek 
6. Dorota Krusze    Członek 
 
Oraz Członkowie Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego  
(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 
 
1. Krzysztof Gnach  Przewodniczący Komisji 
2. Danuta Tkaczonek   Sekretarz 
3. Jolanta Mitręga   Członek 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
 
4. Jacek Górowski   Zastępca Przewodniczącego 
5. Dariusz Gancarz  Członek 
 
Ponadto uczestniczyli: 

Lista obecności osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym łączonym posiedzeniu dwóch 
Komisji i przedstawił PORZĄDEK OBRAD: 
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1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Ocena czystości i porządku w mieście połączona z wizją lokalną. 
3. Ocena stanu czystości i porządku na terenach wiejskich połączona z wizją 

lokalną. 
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie obrad. 
 

 
Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Członkowie Komisji nic nie wnieśli do porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad. pkt. 2.  Ocena czystości i porządku w mieście połączona z wizją lokalną. 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, zaproponował, żeby to wspólne posiedzenie rozdzielili na dwie części, 
ponieważ jest to dosyć obszerny teren do zbadania, w dniu dzisiejszym, aby 
ograniczyć się do wizji lokalnej na terenie miasta. Natomiast teren wiejski przełożyć 
na inny termin. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, dodała, że z sołtysami, z którymi udało się jej skontaktować i 
zadała im pytanie: „jakie widzieliby problemy związane ze środowiskiem na swoim 
terenie?”. Dodała, że sołtysi zgłosili swoje uwagi, które wymieniła: 
 
Sieroszów - brakuje kubła na papier przy przystanku, brak oznaczenia w ogóle 
przystanku, jeżeli chodzi o pasy, brak tablicy informacyjnej, danej wioski, że to jest 
wieś. 
 
Sulisławice - dziury potężne w drodze.  
Szklary Huta – przy bloku nr 8 jest stara topola, która zagraża. 
 
Koziniec - brak placu zabaw, oraz, że w parku zagrażają drzewa, które mogą się 
złamać, przewrócić. 
 
Braszowice – stary przystanek, który jest w bardzo złym stanie, nie ma stabilizacji, 
potrzebne są kubły, które są betonowe a brakuje do nich wkładów, brakuje 
kontenerów na plastik, szkło. 
 
Jaworek – przy przystanku została duża ilość piasku, którą trzeba uporządkować. 
Cieki burzowe są zabite, zamulone, co powoduje wybijanie. 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, wracając do tematu do pkt. 2 zapytał, czy są jakieś problemy od zeszłego 
roku? 
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Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, również zapytała, czy polepszyło się, jeżeli chodzi o stan naszej 
gminy pod względem czystości? 
 
Zastępca Burmistrza Ząbkowic Śląskich Ewa Figzał, zaproponowała, aby wyjść na 
miasto, zobaczyć i zdiagnozować uwagi, do których na następnym spotkaniu ZGK 
się ustosunkuje. 
 
Dodała, że jeżeli chodzi o pytania, które zostały sformułowane, jest dużo za  
i przeciw. Jeżeli chodzi o obszary takie jak umowy, czy harmonogram sprzątania 
ulic, czy liczba osób przeznaczonych do sprzątania, te wszystkie dane w formie 
papierowej mogą zostać przekazane.  
 
Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala, że jeżeli chodzi o porządki ulic, 
placów, terenów publicznych to na bieżąco monitorują i wskazują jak są jakieś 
nieprawidłowości. Jest to realizowane na bieżąco. 
 
Dodał, że pogorszyła się sytuacja, jeśli chodzi o nielegalne zrzuty śmieci oraz 
nawiązał do tematu umów śmieciowych. 
 
Radna Jolanta Mitręga, powiedziała, że jeżeli chodzi o czystość o wywiązywanie się 
ze swoich obowiązków na terenie, który ma pod sobą zarząd dróg powiatowych, np. 
skrzyżowanie ulicy wrocławskiej – Żeromskiego, zauważyła tam 10 butelek na 
trawniku. W zeszłym roku ani razu ten chodnik nie został w ogóle pozamiatany, 
może 2 albo 3 razy trawa była tylko ścięta, bez grabienia, bez żadnego sprzątania.  
 
Komisje udały się w teren. 
 
Komisje dokonały wizytacji takich ulic jak: 
 
ul. Głowackiego –za garażami znajduje się dzikie wysypisko, potężna ilość różnego 
rodzaju śmieci. 
 
ul. Strzelińska – chodnik oraz pobocze przy budynku zabezpieczonym przed 
zawaleniem – usypane piaskiem, różne rodzaje śmieci. 
 
ul. Partyzantów – przy budynkach – dróżki usypane śmieciami (butelki, papiery) 
 
ul. Powstańców Warszawy – oczko wodne – wokół oczka, w samym oczku – 
ogromna ilość śmieci, butelek. Brak kosza na śmieci. 
 
ul. Powstańców Warszawy – park przy basenie – liście, krzaki. Ubikacja do 
wyburzenia. Brak kubła na śmieci w kierunku stadionu. 
 
Plac zamkowy – drzewo do natychmiastowego zabezpieczenia, grozi zawaleniem. 
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Kontynuacja obrad: 11 maja 2012 roku godzina 12.00 
 
Ad. pkt. 3. Ocena stanu czystości i porządku na terenach wiejskich połączona  
z wizją lokalną. 
 
Miejsce spotkania: Biuro Rady Miejskiej 
 
Komisje udały się w teren na wyznaczone wcześniej wsie po uzgodnieniu  
z sołtysami, którzy również brali udział w wizytacji na swoim terenie. 
 
Strąkowa: 
 
- boisko – trawa duża, niekoszona 

- potrzebne są kosze uliczne – na plastiki – 3 szt. 

- barak gospodarczy na boisku – potrzebny jest prąd 

- droga (900 m) do zrobienia przez gminę – droga będzie potrzebna dla dzieci idące 

w kierunku przystanku 

- stary sprzęt na placu zabaw – do wywiezienia 

- znajdujące się przy świetlicy szambo nie jest wywożone i nie są pobierane opłaty od 

mieszkających tam dwóch rodzin, koszty ponosi gmina 

- brak tablicy ogłoszeniowej 

 

Braszowice: 

- przystanek autobusowy spada rowu 

- brak kubła na śmieci przy przystanku 

- brak pojemników na plastiki – 3 szt. 

 

Tarnów: 

- staw na wsi zasilany dużą ilością ścieków 

- duża ilość chętnych mieszkańców wsi czeka na przyłącze 

 

Sieroszów: 

- brak kubła na śmieci przy przystanku 

- brak tablicy – nazwa wsi 
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Szklary Huta: 

- przyciąć topolę przy bloku nr 8 

 

Koziniec: 

- w parku stare drzewa – do usunięcia 

 

Pawłowice: 

Komisja odwiedziła teren gdzie remontuje się świetlice wiejską. 

- plac zabaw – potrzebne są dwie huśtawki 

 

 

 

Protokołowała 

Monika Gwóźdź 

   

       Przewodnicząca Komisji  
Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 

 
          (-) Jadwiga Dziewa 
 
 
 
      Przewodniczący Komisji 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 
 

 (-) Krzysztof Gnach 
 
 
 
 
 


